
 
 

 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 18.01.2021    în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta ordinară prin dispozitia primarului comunei nr. 6 din 12.01.2021 si 
convocarea nr.   2099 din 12.01.2021  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participa un număr de toti cei 11   consilieri 
ce compun Consiliul Local Morunglav. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin H.C.L. nr. 30 din 
16.11.2020  este domnul    Tutunea Nicolae .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, cu 
respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-sanitare 
pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  s-a 
constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de propunerile 
dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va prezint și următoarele 
puncte de pe ordine de zi : 
1.Proiect de hotărâre referitor la:Aprobarea rețelei școlare din Comuna Morunglav  pentru anul 
şcolar 2021-2022. 

                                                           Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 

2.Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea planului anual de actiuni si lucrari de interes local 
pentru persoanele apte  de munca beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2021. 

                                                           Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 

3. Proiect de hotărâre referitor la: Alegerea președintelui de ședință pentru lunile februarie – 
aprilie 2021. 
                                                                         Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
4. Diverse. 
 
    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri pentru 
prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și completările ulterioare,,  
Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul ordinii de zi al 
ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la domiciliu  si trimise  
spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru exprimarea 
votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m intre oricare doua 
persoane apropiate. 
Se supune la vot ordinea de zi : 

                                 Cine este  pentru = 11 consilieri  
                                 Cine este împotiva— 
                                 Cine se abține --- 
  Cu votul  a celor 11  consilieri prezenti se aproba ordinea de zi . 
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      Domnul presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai bune 
conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile de cuvant sa fie 
concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba lucrarile sedintei sa fie 
sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ , 
secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al ședintei anterioare pentru a 
da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere menționarea exactă a opiniilor exprimate în 
ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită președintelui de 
ședință ,supunerea la vot.  
 
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aproba procesul verbal al sedintei anterioare .    
 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
Aprobarea rețelei școlare din Comuna Morunglav  pentru anul şcolar 2021-2022. 
Se trece la discuții. 
    Domnul Primar ,rămânem la aceeași structură și în anul școlar 2021-2022 adică 2 școli și 3 grădinițe  . 
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea 
ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 1  din 18.01.2021  
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi Aprobarea planului anual de actiuni si lucrari de interes 
local pentru persoanele apte  de munca beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2021. 
Se trece la discuții . 
Domnul primar – acțiunile și activitățile sunt propuse de mine dacă dumneavoastră aveți și alte 
propuneri le nominalizăm în hotărâre . Cum se va încălzi vremea vom face o toaletare generală pe 
marginea drumului pentru că oblinda unei localități sunt în primul rând drumurile. 
Domnul consilier local ,Ionică Marius Vasile – izlazurile care nu sunt închiriatye ,cine le administrează 
deoarece trebuie și acolo făcută curățenie. 
Domnul primar , sunt în administrarea primăriei vom verifica și când timpul va permite se va internenii si 
acolo. 
Domnul consilier local ,Gheorghe Mihai – transferul animalelor dintr-o parte în alta distrug culturile 
oamenilor . 
Domnul primar, așa este distrugerea este o faptă penală iar oamenii dacă se plâng la primărie vom 
sesiza poliția. 
      Domnul,consilier local  Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 



   Doamna consilier local  ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local  ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 2  din 18.01.2021  
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi Alegerea președintelui de ședință pentru lunile februarie 
– aprilie 2021. 
Se trece la discuții . 
Domnul primar-În conformitate cu prevederile art. 123 din din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, se conferă posibilitatea consiliului local de 
a stabili printr-o hotărâre , desemnarea   preşedintelui de şedinţă. 
Presedintele de sedinta exercita urmatoarele atributii principale: 
   a) conduce sedintele consiliului local; 
   b) supune votului consilierilor locali proiectele de hotarari si anunta rezultatul votarii, cu precizarea 
voturilor pentru, a voturilor impotriva si a abtinerilor numarate si evidentiate de secretarul general al 
unitatii/subdiviziunii administrativ-teritoriale in procesul-verbal al sedintei; 
   c) semneaza procesul-verbal al sedintei; 
   d) asigura mentinerea ordinii, in conditiile regulamentului de organizare si functionare a consiliului 
local; 
   e) supune votului consilierilor locali orice problema care intra in competenta de solutionare a 
consiliului local; 
   f) aplica, daca este cazul, sanctiunile prevazute la art. 233 alin. (1) sau propune consiliului aplicarea 
unor asemenea sanctiuni, dupa caz; 
   g) indeplineste alte atributii prevazute de lege, de regulamentul de organizare si functionare a 
consiliului local sau alte insarcinari date de catre consiliul local. 
Domnul consilier local , Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 3  din 18.01.2021  
Se trece la ultimul punct ,Diverse . 
Domnul primar ,vreau să vă prezint dispoziția prin care am acoperit excedentul din anii precedenți în 
sumă de 665.166,60 lei . 
Acești bani vor fi folosiți în 2021 pentru investiții. 
Domnul consilier local ,Ionică Marius Vasile – la Bărăști dacă se mai pot aduce câteva mașini de piatră 
deoarece s-a tricat drumul din nou acolo unde s-a lucrat pentru apă. 
Domnul consilier local ,Gheorghe Mihai, cu ocazia sărbătorilor am fost în cimitirul de la Morunglav și am 
constatat că în partea dreaptă unde erau înmormântați eroii au dispărut crucile ,s-a adus niște 
pământ.Este mare păcat dacă acolo se fac cavouri și se renunță la zona eroilor.Să fie chemai preotul 
paroh și să explice ce se construiește acolo. 



Domnul primar, cimitirele de pe raza comunei cu excepția celui de la Bărăști sunt în proprietatea 
bisericilor și în administrarea lor .Administrarea constă în taxe , rămâne să discutăm cu preotul de la 
Morunglav pentru a ne explica ce se contruiește la cimitir. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   - referitor la taxele bisericii ceea ce s-a făcut cu ajutorul 
tuturor este de apreciat ,este cea mai frumoasă biserică din zonă. 
Domnul consilier local ,Gheorghe Mihai – nu contest ceea ce s-a făcut la biserică,dar totuși taxele sunt 
foarte mari ,trebuie tras la răspundere ,mai mult se vorbește in sat că va pleca și va lua de la cel care vine 
toți banii pe investiție. 
     Domnul primar –  taxele de la biserică nu le stabilește preotul singur ,are un consiliu parohial , dar să 
trecem de la acestă temă și să vă aduc la cunoștiință că avem probleme cu canalele de scurgere ,de 
exemplu cel de la vale de la Bocioașcă unde apa nu are unde să se ducă  iar de acolo până la izlaz unde 
este următorul canal este o distanță foarte mare . 
    Domnul consilier local ,Stanciu Ion Adrian – problema  mare este la șanțuri și nu la canalele de 
scurgere pe acelea le-am tot curățat ,oamenii trebuie să înțeleagă că nimeni nu se duce să le facă lor 
șanțul sau să-l desfunde. 
   Domnul primar ,o altă problemă este monitorizarea video – pentru mine este foarte importantă și o 
prioritate pe care doresc să o rezolv imediat după aprobarea bugetului . 
    Vreau să vă mai aduc la cunoștiință că am contactat persoana care aduce containere pentru colerctare 
de deșeuri selective vom începe cu  agenții economici și instituțiile publice și vom continua cu cetățenii. 
   După amplasarea containerelor cetățenii vecini pot duce deja acolo peturile ,hârtia ,sticla ,cartonul. 
 
      Domnul presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
18.01.2021  
    
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,TUTUNEA  NICOLAE                                               POPA MARILENA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


